
Mianowice, 10.09.2015 

Marcin Jarzmicki 

Radny Gminy Damnica 

Rada 

Gminy Damnica 

INTERPELACJA 

W zwiazku ze zlozonym przeze mnie na sesji Rady Gminy Damnica dnia 25.02.2015 
wnioskiem 0 zamontowanie oswietlenia ulicznego przy drodze gminnej w Mianowi cach 
prowadzacej do posesji m.in. Panstwa Kocimskich i Panstwa Nowak oraz zlozonym na rece 

Wojta Gminy Damnica wnioskiem zrealizowanym w oparciu 0 protokol Korn isj i Gospodarki 
Komuna lnej , Rolnictwa i Inwestycj i Rady Gminy Damnica Z objazdu terenow Grniny 
Damnica majacego wskazac brakujace oswietlenia uliczne, w ktorym omawiane oswietlenie 
znajduje sie w harmonogramie na rok 20 I5, zwracam sie z zapytaniem, na jakim etapie 
sa prace zwiazane z wykonanie m omawianego oswietlenia, ile lamp przewiduje sie na tym 
odcinku drogi i czy wskazane oswietlenie uliczne zostanie zrealizowane zgodnie 
z harmonogramem w roku 20 I5? 

Z powazaniern , 

Marcin Jarzmicki 

Do wiadomosci : 

I. W6jt Gminy Damnica 
2. Rada Gminy Damnica 
3. ala 


